
 

Zápis z jednání finančního výboru 
 

 

Číslo jednání:   01/2024 

Datum konání:  15.1.2024 

Přítomni:   Ing. Ondřej Žídek, Bc. Jiří Šebek, Mgr. Josef Beránek,  

                                   prof. Ing. Pavel Jan, Ph.D., Mgr. Kateřina Lodrová, Martin Nagy se   

                                   dostavil v 18:15 h 

 

Omluveni:   Dita Stronová  

Hosté:    Mgr. Petr, Měšťan, Ing. Zdeněk Vavruška                        

 

Návrh programu  

1. Zahájení 
2. Schválení programu a určení ověřovatele (kontrola usnášeníschopnosti) 
3.   Kontrola dosavadních RO 

      4.   Rozpočet 2024  
5. Kontroly 2023 + plán 2024 
6. Různé a diskuse 
7. Závěr 

 
K bodu č. 1) 
Schůzi finančního výboru zahájil předseda Ing. Ondřej Žídek v 17:15 hod., kdy přivítal 

všechny zúčastněné a konstatoval, že výbor je usnášeníschopný. Pan předseda oznámil, že 

p. Dita Stronová dnes rezignovala na funkci člena výboru. 

K bodu č. 2) 
Program byl schválen všemi přítomnými členy. Ověřovatelem zápisu byla stanovena        
Mgr. Kateřina Lodrová. 
 
K bodu č. 3)        
Všichni přítomní členové vzali na vědomí předložená rozpočtová opatření.                          
Pan Šebek požádal o zasílání schválených RO současně s vyvěšením na web MČ Praha 20. 
 
K bodu č. 4) 
Návrh rozpočtu na rok 2024 byl podrobně probrán a všechny dotazy byli členům FV 
zodpovězeny. Finanční výbor vzal Návrh rozpočtu na rok 2024 na vědomí a doporučil ZMČ 
ke schválení. 
 
K bodu č. 5) 
Členové finančního výboru vedli diskusi k současným kontrolám, ze které vyplynula potřeba 
další kontroly, a to MVK v roce 2024.  
 
K bodu č. 6) 
Další diskuse se vedla o potřebě snižování nákladů kulturních PO, o finanční připravenosti 
plánované výstavby bytových domů, o problematice Bílého vrchu či neutěšené situaci 
veřejné komunikace – silnice Do Svépravic – spojující Horní a Dolní Počernice. 
 



K bodu č. 7) 
Na závěr předseda výboru pan Žídek poděkoval všem za účast a schůzi v 19:25 hod ukončil.  
 

 

Zapsala: Kateřina Nováková – tajemnice FV 

 

Ověřila: Mgr. Kateřina Lodrová - člen FV 

 

 

 

 

Ing. Ondřej Žídek 

    předseda FV 

 


